
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo                           

a vzdelávanie zo dňa 23.augusta 2023 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad v Nitre 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 4 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová 

 

Program:  
 

1. Otvorenie 

2. Správa o príprave školského roka 2023/2024 v materských a základných školách  

    v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry 

3. Správa o investičných akciách v školstve 

4. Rôzne: 

- Informatívna správa o zápise do materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry  

  na školský rok 2023/2024 

- Nitriansky mládežnícky parlament – prípravný výbor, aktivity, štatút 

- Žiadosť Horolezeckého klubu Majlstoun Nitra o spoluprácu so základnými školami 

- Žiadosť o prenájom školského bytu v priestoroch Základnej školy, Krčméryho 2, Nitra  

- ďalšie požadované materiály 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie.  

  

 

Priebeh zasadnutia: 
  

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“). Privítala 

prítomných, oboznámila ich s návrhom programu. Nikto z členov nemal námietky. 

 

 

K bodu 2/ 

Správa o príprave školského roka 2023/2024 v materských a základných školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry 

PaedDr. Orságová poskytla komisii údaje a požadované informácie o príprave nového 

školského roka 2023/2024 (Príloha č.1). Upozornila, že presné počty žiakov budú 

k dispozícii až po 15.9.2023.  

RNDr. Rácová - podľa predložených materiálov skonštatovala, že v niektorých základných 

školách v 1.ročníku ešte evidujú voľné kapacity. Prehľad vykonaných prác v materských 

a základných školách do 30.8.2023 obsahuje opravy a havarijné stavy, ktoré bolo nevyhnutné 

uskutočniť. Základné školy si počas prázdnin zrealizovali viaceré potrebné opravy. Podľa 



informácií k stavu energetickej náročnosti a k financovaniu poplatkov za zvýšené energie – 

niektoré školy si vedia vyfinancovať spotrebu energií zo svojho rozpočtu, niektoré využívajú 

dotácie z MŠVVaŠ SR, ale niektoré nebudú mať finančné zdroje na zaplatenie energií. A tie, 

ktoré nebudú mať financie, bude potrebné dofinancovať. 

PaedDr. Orságová – podotkla, že tie školy, ktoré majú zmluvy s NTS, nemajú nárok na 

dotáciu, na budúce poskytne presnejšie údaje. 

 

Komisia prijala k materiálu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    Správu o príprave školského roka 2023/2024 v materských a základných 

školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry, uznesením č.22/2023 – KMŠaV   b e r i e   

n a   v e d o m i e   Správu o príprave školského roka 2023/2024 v materských a základných 

školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry a konštatuje nedostatok finančných 

prostriedkov na pokrytie spotreby energií. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8 ,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 3/ 

Správa o investičných akciách v školstve 

RNDr. Rácová prezentovala materiál poskytnutý OŠMaŠ (Príloha č.2) o investičných 

akciách v školstve, stav realizácie, financovanie. Objasňovala niektoré investičné akcie podľa 

záverov rokovania vo výboroch mestských častí, o ktorých mala vedomosť, napr. MŠ 

Staromlynská, pri ktorej nesúhlasila s postojom Mesta k financovaniu tohto projektu.  

PaedDr. Orságová – informovala o stave budovy archívu v spomínanej mestskej časti, 

o plánoch na jeho využitie, kde časť budovy by sa prenechala dôchodcom. Boli vybrané dve 

varianty projektu, predložila nákres. 

RNDr. Rácová – zdôraznila, že predstava bola zrekonštruovať len tú časť budovy, ktorá by 

slúžila pre potreby materskej školy a to nie je finančne náročné, ale zrekonštruovať celú 

budovu archívu je veľká suma. Informovala sa, či podľa tohto postupu budú celý ďalší 

školský rok tie deti v nevyhovujúcich priestoroch? 

PaedDr. Orságová – uviedla, že keď sa celý projekt pozastavil, z financií, ktoré boli schválené 

mestským zastupiteľstvom, sa tam urobili opravy tak, aby mohla byť materská škola ďalej 

prevádzkyschopná. 

prof. PhDr. Mojtová, PhD. – podotkla, že ako predsedníčka Rady seniorov vie o nedostatku 

priestorov na stretávanie sa a aktivity seniorov. 

RNDr. Rácová – navrhla pozrieť si tie priestory osobne a podľa toho ďalej konať. 

Prezentovala ďalšie investičné akcie školstva, aj tie, ktoré sa budú realizovať cez projekty 

Plánu obnovy a odolnosti a Programu Slovensko, napr. ZŠ Topoľová (rozšírenie kapacít 

a rekonštrukcia kuchyne), ZŠ Tulipánová (rekonštrukcia prvého pavilónu), ZŠ Beethovenova 

(rekonštrukcia kuchyne), ZŠ s MŠ Na Hôrke (rekonštrukcia kuchyne), ZŠ Nábrežie mládeže 

(rekonštrukcia kuchyne), MŠ Párovská - z prostriedkov Unicef (rekonštrukcia priľahlej 

budovy). Pre ZŠ Cabajská sa využije výzva MIRRI (multifunkčné ihrisko). Pri ZUŠ uviedla 

nejasnosti vo vyjadreniach projektového odboru a je potrebné požiadať o vysvetlenie, či bol 

projekt podaný. 

 

Mgr. Špoták prišiel na zasadnutie neskôr. 

 

PaedDr. Orságová – požiada o vyjadrenie k stavu spomínaného projektu Mgr. Ballaya. 



RNDr. Rácová – vysvetľovala situáciu ohľadom prijatia úveru v mestskom zastupiteľstve, 

v ktorom boli zaradené aj akcie školstva – v hodnote 320 tisíc €, boli tam zahrnuté aj 

projektové dokumentácie a rozsiahla akcia vo výške 100 tisíc € na telocvične ZŠ s MŠ 

Novozámocká a ZŠ Beethovenova – tie peniaze sa mohli počas prázdnin použiť na tieto 

opravy. Konzultovala to aj s dočasne povereným vedúcim OIVaR Ing. Jazvinským s 

návrhom, že by sa tie financie mohli presunúť na OŠMaŠ alebo na tieto základné školy 

priamo, ale podľa vyjadrenia právneho odboru to nie je možné. Z neuskutočnených 

investičných akcií, ktoré sú nevyhnutné, nám zostávajú - výťah na ZUŠ, ihrisko za CVČ, 

telocvičňa ZŠ s MŠ Novozámocká, telocvičňa ZŠ Beethovenova a pavilón ZŠ kn. Pribinu. 

Dve z týchto akcií nie sú finančne vykryté – výťah ZUŠ - je to asi 68 tisíc € a vyučovacie 

priestory v pavilóne ZŠ kn. Pribinu – okolo 50 tisíc €. ZŠ Nábrežie mládeže je potrebné 

dotiahnuť, tak isto aj ihrisko CVČ. 

Mgr. Špoták – doplnil, že projektová dokumentácia CVČ sa spracováva. 

RNDr. Rácová – upozornila, že projekt nerešpektuje požiadavky CVČ. 

Mgr. Hlavatý, PhD. – uviedol, že mu bolo vysvetlené – celý projekt je prispôsobený 

podmienkam výzvy, preto vonkajšie šatne nie sú súčasťou projektu, ale im nepomôžu šatne na 

prezliekanie sa detí mimo budovy. 

RNDr. Rácová – uzavrela problém s tým že sa to ešte doladí. 

Mgr. Špoták – podotkol, že sa ešte nemusia presúvať peniaze, lebo všetko ešte prebieha. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že podľa projektu by to mal byť otvorený areál, ale je to 

nevýhodné pre CVČ z hľadiska ochrany majetku.  

RNDr. Rácová – uviedla, že sa to dorieši neskôr. 

PaedDr. Orságová – informovala, že konzultovala presun financií na tie tri akcie s vedúcim 

odboru financií a ekonomiky a navrhol jej možné presuny v rozpočte v konkrétnych 

položkách. 

 

Komisia prijala k materiálu uznesenie:  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    Správu o investičných akciách v školstve, uznesením č.23/2023 – 

KMŠaV   b e r i e   n a   v e d o m i e   Správu o investičných akciách v školstve, ž i a d a 

Odbor školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre doriešiť finančné zabezpečenie 

schválených investičných akcií - presunom financií v rozpočte Mesta a schváliť financie na 

realizáciu výťahu v ZUŠ,  rekonštrukciu vedľajšej budovy ZŠ kn. Pribinu - pripraviť materiál 

na zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4/ 

Rôzne: 

 

1. Informatívna správa o zápise do materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Nitry na školský rok 2023/2024 

PaedDr. Orságová – predložila materiál - Informatívna správa o zápise do materských škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na školský rok 2023/2024 (Príloha č.3) 

RNDr. Rácová – vyzdvihla kvalitu vypracovaného materiálu a vyčerpávajúce informácie 

v ňom uvedené. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Informatívnu správu o zápise do materských škôl v zriaďovateľskej 



pôsobnosti Mesta Nitry na školský rok 2023/2024 a  uznesením č.24/2023 – KMŠaV            

b e r i e   n a   v e d o m i e   Informatívnu správu o zápise do materských škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na školský rok 2023/2024. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

2. Nitriansky mládežnícky parlament – prípravný výbor, aktivity, štatút 

PaedDr. Orságová predložila materiály formujúceho sa Nitrianskeho mládežníckeho 

parlamentu – prípravný výbor, aktivity prípravného výboru a štatút (Príloha č.4). 

RNDr. Rácová – vyjadrila spokojnosť s predloženým materiálom, ktorý je v súlade 

s legislatívou a víta založenie tejto organizácie. Materiály sú veľmi detailne spracované. 

Mgr. Špoták – doplnil, že referentka pre prácu s mládežou Mgr. Ulrika Ťapušová pracovala 

v krajskej rade mládeže, má s touto prácou skúsenosti, prípravný výbor si všetko sám 

pripravil, len bude im odporúčať doplniť legislatívu aj v zmysle zákona o obecnom zriadení. 

Keď mestské zastupiteľstvo schváli štatút, začne mládežnícky parlament svoju činnosť. Nemá 

to byť konkurencia k žiackemu parlamentu, ktorý je v základných školách, chcú osloviť aj 

stredné a neskôr aj vysoké školy. 

p. Turba – informoval sa - koho to má byť poradný orgán? 

RNDr. Rácová – citovala z návrhu štatútu činnosť mládežníckeho parlamentu a uviedla, že 

týmto môžeme považovať Nitriansky mládežnícky parlament za poradný orgán Mesta a veľmi 

prínosný. 

 

Komisia prijala k materiálu uznesenie:  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Štatút Nitrianskeho mládežníckeho parlamentu a  uznesením č.25/2023 – 

KMŠaV   o d p o r ú č a  Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť   Štatút Nitrianskeho 

mládežníckeho parlamentu. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

3. Žiadosť Horolezeckého klubu Majlstoun Nitra o spoluprácu so základnými školami 

Predsedníčka komisie RNDr. Rácová predložila členom komisie požiadavku Horolezeckého 

klubu Majlstoun Nitra (Príloha č.5), ktorý ju oslovil a má záujem spolupracovať s našimi 

základnými školami. Podľa ich požiadavky nie je však možné zaradiť horolezectvo do 

učebných osnov, ale škola si to môže zaradiť do školského vzdelávacieho programu, prípadne 

školského výchovného programu alebo v rámci záujmového útvaru a rekreačných aktivít. 

Myšlienku považuje za prínosnú a odporúča OŠMaŠ, aby prizval zástupcov klubu na poradu 

s riaditeľmi základných škôl, kde by prezentovali svoju činnosť a ponúkli konkrétne aktivity. 

Školy sa však musia rozhodnúť samy. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že nie je problém spropagovať ich činnosť v základných školách 

a navrhla, že v rámci Európskeho týždňa športu  v dňoch 23.9. – 30.9.2023 by sa mohli 

prezentovať. 

 

Komisia prijala k žiadosti uznesenie:  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Žiadosť Horolezeckého klubu Majlstoun Nitra o spoluprácu so 

základnými školami a  uznesením č.26/2023 – KMŠaV   o d p o r ú č a    Odboru školstva, 

mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  p o z v a ť zástupcov horolezeckého klubu na 

poradu riaditeľov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na prezentáciu 

svojej činnosti a v prípade záujmu spolupracovať s Horolezeckým klubom Majlstoun Nitra. 



Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

4. Žiadosť o prenájom školského bytu v priestoroch Základnej školy, Krčméryho 2, 

Nitra  

PaedDr. Orságová - informovala, že odboru školstva boli doručené dve žiadosti o prenájom 

školského bytu v Základnej škole, Krčméryho 2, Nitra. Jedna žiadosť prišla od učiteľa 

odborných predmetov Súkromného konzervatória, Krčméryho 2, Nitra, ktoré sídli 

v prenajatých priestoroch uvedenej základnej školy a je zamestnancom súkromného 

konzervatória. Druhá žiadosť je od zamestnanca Mesta Nitry, ktorý pracuje ako údržbár 

v materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry. Podľa smernice 

o prenájmoch školských bytov vyhovuje druhá žiadosť.  

RNDr. Rácová – citovala niektoré časti zo Smernice č. 5/2021 o nájomných bytoch v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry, kde sa uvádza, že 

žiadateľ predloží žiadosť odboru školstva, mládeže a športu, ktorý ju následne predloží 

komisii pre mládež, školstvo a vzdelávanie na prerokovanie. Po prerokovaní v komisii vydá 

odbor školstva, mládeže a športu  súhlas (alebo nesúhlas) na uzatvorenie nájomnej zmluvy 

medzi základnou školou, ktorá má byt vo svojej správe (riaditeľ školy pripraví nájomnú 

zmluvu podľa svojich podmienok) a žiadateľom o prenájom školského bytu na dobu určitú, 

maximálne na dva roky. Uviedla, že v súlade s touto smernicou môžeme vyhovieť len druhej 

žiadosti a to zamestnancovi Mesta Nitry Štefanovi Leskovskému, nakoľko jedna z podmienok 

na súhlas s prenájmom je byť zamestnancom Mesta Nitry alebo jeho organizácií. 

 

Komisia prijala k žiadosti uznesenie:  

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstva   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   žiadosti  o prenájom školského bytu v správe Základnej školy, Krčméryho 

2, Nitra predložené Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre a  uznesením 

č.27/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu 

v Nitre v y d a ť  s ú h l a s na uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi Základnou školou, 

Krčméryho 2, Nitra a žiadateľom o prenájom školského bytu Štefanom Leskovským.  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

5. Informácie o projekte Regionálne centrum podpory učiteľov – činnosť a financovanie 

v 2.polroku školského roka a počas školských prázdnin  

RNDr. Rácová – vyzdvihla podrobne spracovaný materiál (Príloha č. 6) - predložila 

riaditeľka Regionálneho centra podpory učiteľov Nitra a Zlaté Moravce Mgr. Glovňová. 

Obsahoval prehľad činnosti mentorov, financovanie z MŠVVaŠ SR, činnosť počas školských 

prázdnin. Informovala sa, dokedy bude projekt trvať? 

Mgr. Špoták – uviedol, že zatiaľ je stanovený na tri roky, predpoklad je aj ďalšie roky 

a pripravuje sa národný projekt. 

  

6. Informácie o projekte Teach for Slovakia – výsledky a pokračovanie v školskom roku 

2023/2024 

RNDr. Rácová – uviedla, že napriek rozsiahlemu materiálu (Príloha č. 7) – predložila ho 

Mgr. Glovňová - požadované údaje ako dochádzka, správanie a vyučovacie výsledky – tam 

nie sú uvedené. Predložené sú tam aktivity, ale chýbajú podstatné údaje.  Cieľom projektu 

bolo zlepšiť dochádzku žiakov v týchto školách  a teda prínos projektu na dochádzku žiakov. 

Nakoľko Mgr. Glovňová nemôže mať potrebné informácie, požiadame riaditeľov škôl o ich 

poskytnutie, aby stručne popísali, aká je teraz dochádzka, či klesol počet neospravedlnených 



hodín, aké je teraz správanie. Očakávala návštevy do rodín, angažovanosť. Vyzdvihla Mgr. 

Jakubíkovú, ktorá si ide robiť doplnkové pedagogické štúdium, aby získala kvalifikáciu.  

Mgr. Špoták – podotkol, že cieľom projektu bolo zlepšiť dochádzku žiakov, ale aj skvalitniť 

vyučovací proces, využívať atraktívne aktivity, moderné metódy vyučovania, ktoré by 

pritiahli žiakov do školy. 

PaedDr. Orságová – upozornila, že problémom je aj v novej legislatíve možnosť 

ospravedlnenia dieťaťa rodičom 5 po sebe nasledujúcich dní, čo sa aj využíva. 

RNDr. Rácová – zdôraznila, že súhlasí s novým spôsobom vyučovania, s novými metódami, 

ale to by sa malo prejaviť aj v dochádzke žiakov. 

Mgr. Podoba – informoval sa, aké sú merateľné ukazovatele projektu? 

RNDr. Rácová – uviedla, že každý projekt by mal mať merateľné ukazovatele, že títo 

pripravení ľudia, lebo oni sa pripravujú na túto činnosť, dokážu nastaviť procesy v týchto 

školách, ktoré sú problémové. 

Mgr. Špoták – doplnil, že toto je skôr program ako projekt. Mal na Slovensku dobré výsledky, 

preto sme do toho ako Mesto išli. Keby sa len jeden žiak zlepšil, aj to je úspech. 

PaedDr. Orságová – podotkla, že videla komunity v iných častiach Slovenska, my ešte nie 

sme na tom až tak zle, ale aj napriek tomu ideme pre nich pracovať. 

RNDr. Rácová – súhlasila s pripomienkami, táto práca je veľmi náročná. 

 

K uvedeným bodom komisia neprijala žiadne uznesenie. 

 

Z dôvodu účasti vedúcej odboru školstva, mládeže a športu a sekretárky komisie na služobnej 

ceste dňa 11.10.2023 a tým neprítomnosti na zasadnutí komisie sa členovia komisie zhodli na 

zmene termínu zasadnutia v októbri – uskutoční sa 4.10.2023 o 15.00 h v budove CVČ 

Štefánikova trieda 63, Nitra. 

 

 

K bodu 5/ 

Diskusia 

 

Nikto z členov komisie nemal diskusný príspevok. 

 

 

K bodu 6/ 

Záver 

RNDr. Rácová poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 23.8.2023  

 

 

Uznesenie č.22/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a     

Správu o príprave školského roka 2023/2024 v materských a základných školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry 

b e r i e   n a   v e d o m i e    

Správu o príprave školského roka 2023/2024 v materských a základných školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry a konštatuje nedostatok finančných 

prostriedkov na pokrytie spotreby energií. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 23.8.2023  

 

 

Uznesenie č.23/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a     

Správu o investičných akciách v školstve 

b e r i e   n a   v e d o m i e    

Správu o investičných akciách v školstve 

ž i a d a  

Odbor školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre doriešiť finančné 

zabezpečenie schválených investičných akcií - presunom financií v rozpočte Mesta 

a schváliť financie na realizáciu výťahu v ZUŠ, rekonštrukciu vedľajšej budovy ZŠ 

kn. Pribinu - pripraviť materiál na zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                   RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 23.8.2023  

 

 

Uznesenie č.24/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Informatívnu správu o zápise do materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Nitry na školský rok 2023/2024  

b e r i e   n a   v e d o m i e    

Informatívnu správu o zápise do materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Nitry na školský rok 2023/2024. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 23.8.2023  

 

 

Uznesenie č.25/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Štatút Nitrianskeho mládežníckeho parlamentu  

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť    

Štatút Nitrianskeho mládežníckeho parlamentu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                   RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 23.8.2023  

 

 

Uznesenie č.26/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Žiadosť Horolezeckého klubu Majlstoun Nitra o spoluprácu so základnými školami   

o d p o r ú č a     

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p o z v a ť  

zástupcov horolezeckého klubu na poradu riaditeľov základných škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na prezentáciu svojej činnosti a v prípade 

záujmu spolupracovať s Horolezeckým klubom Majlstoun Nitra. 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                   RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 23.8.2023  

 

 

Uznesenie č.27/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstva   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

žiadosti  o prenájom školského bytu v správe Základnej školy, Krčméryho 2, Nitra 

predložené Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  

v y d a ť  s ú h l a s   

na uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi Základnou školou, Krčméryho 2, Nitra 

a žiadateľom o prenájom školského bytu Štefanom Leskovským.  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                   RNDr. Marta Rácová, v. r.  

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 


